

# 食品包装机-颗粒包装机

产品名称	食品包装机-颗粒包装机
公司名称	昆山众易达机械设备有限公司
价格	60000.00/台
规格参数	
公司地址	千灯镇石浦兴浦北路39号8号房
联系电话	15951135516

## 产品详情

### 二、产品简介：

该机为全自动包装设备，可自动完成计量，制袋、充填、封合、切断、打码、计数等工序。该机可用于包装各种颗粒类物品，如：砂糖、食盐、大米、种子、咖啡、豆类、花生米、瓜籽、膨化食品、小饼干、洗衣粉等。

#### Product description:

The machine is fully automatic packaging equipment, which can complete the measurement automatically, bag filling, sealing, cutting, code printing, counting and other processes. This machine can be used for packaging various kinds of granules, such as sugar, salt, rice, seeds, coffee, beans, peanuts, melon seeds, puffed food, small biscuits, washing powder, etc.

### 三、产品特点：

该机可自动完成计量、制袋、充填、封口、切断、计数、等全部工作，设计采用独特的嵌入式封口，加强型热封机构，智能型温控制度控制，性能号、噪音低、封口纹络清晰、密封性强。

#### Product features:

The machine can automatically complete measuring, bag making, filling, sealing, cutting, counting, etc. All the design adopts the unique embedded style sealing, enhanced heat sealing mechanism, which also bears capability such as intelligent temperature control, low noise, sealing texture clearness, and tight sealing.

### 四、工作原理示意图：Schematic diagram of working principle:

### 五、技术性能：

- 1、机器主要采用进口PLC控制器任意设置袋长、设定生产总数量、显示生产数量、设置总产量自动停机。
- 2、智能型温控仪双路控制横、纵封体温度。
- 3、智能光电定位，抗干扰强，连续两袋光标异常即停机报警。
- 4、性能稳定可靠、本机外形美观大方、全不锈钢结构、符合食品和医药包装的卫生要求。
- 5、采用量杯计量，对于颗粒类物料计量准确，符合国家计量标准。
- 6、制袋系统同步步进电机细分技术，制袋精度高，误差小于1毫米。
- 7、机器耗电量小、占地面积小。

Technical performance:

1. The machine mainly adopts the imported PLC controller to set the length of the bag arbitrarily, set the total number of production, show the quantity of production, and set the total production with automatically stop function.
2. Intelligent temperature control instrument behaves dual control of the horizontal and longitudinal seal temperatures.
3. Intelligent photoelectric positioning, strong anti-interference, stop and alarm for two bags with abnormal cursor.
4. Stable and reliable performance, beautiful appearance, full stainless steel structure, conforming to the hygienic requirements of food and pharmaceutical packaging.
5. Measuring by measuring cup, the measuring accuracy of granular materials is in line with national standards.
6. The system of bagging system using the step by step motor subdivision technology, the bag precision is high, the error is less than 1 mm.
7. Small power consumption and small occupation.

六.适用机型和技术参数：

Applicable models and technical parameters:

量杯式ZYD150,量杯式ZYD180,量杯式ZYD220

多头称式ZYD150,多头称式ZYD180,多头称式ZYD220

The measuring cup type ZYD150, measuring cup type ZYD180, measuring cup type ZYD220

Muti-head scale ZYD150, muti-head scale ZYD180, muti-head scale ZYD220